
PROTOKÓŁ nr 37/2022 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Rogoźnie odbytego w dniu 21 kwietnia 2022 roku o 
godz. 15.00 w sali nr 20 Urzędu Miejskiego w Rogoźnie, ul. Nowa 2. 
 
Posiedzenie Komisji otworzył i posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji K. Nikodem. 

Przewodniczący  stwierdził, że na 3 członków Komisji w obradach bierze udział 3 członków Komisji. 
Komisja jest władna do podejmowania prawomocnych wniosków. 
Lista obecności członków Komisji stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w obradach udział wzięli goście zgodnie z listą obecności, którą stanowi załącznik nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

Przystąpiono do omówienia przedstawionego porządku obrad. 

Proponowany porządek obrad: 
 
1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
4. Analiza wykorzystania funduszu sołeckiego w wybranych sołectwach za rok 2021, 
5. Wolne głosy i wnioski. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 
Ad. 2 Przyjęcie porządku obrad. 
Komisja nie wniosła zmian do porządku obrad. 
 
Przystąpiono do punktu 3 – przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 
Protokół został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad. 4 . Analiza wykorzystania funduszu sołeckiego w wybranych sołectwach za rok 2021, 
 

 Kontrola przeprowadzona w Urzędzie Miejskim w Rogoźnie od godz. 12.00 do godz. 15.00 
 Osoby kontrolujące : Przewodniczący KR Krzysztof Nikodem, wiceprzewodnicząca Ewa Wysocka 
 
  Pruśce: 
  Kwota funduszu 45687,49 zł wykorzystane 45396,37 zł tj. 99,36 % przyznanej kwoty 
  
      Przeanalizowano złożony wniosek z dnia 21 września 2020 roku wraz z uzasadnieniem 
zaplanowanych przedsięwzięć oraz uchwałą nr 1/2020 z dnia 16 września 2020 r oraz drugi wniosek z 
dnia 21 września 2021 oraz uchwałę 1/2021 roku dotyczących zmian w zaplanowanych 
przedsięwzięciach. 
Skontrolowano wszystkie przedstawione faktury do zaplanowanych  przedsięwzięć, ich opisy oraz 
zgodność zakupów względem uzasadnionych przedsięwzięć i wydatków. 
 
Fundusz sołecki zaplanowany, wydatkowany i rozliczony prawidłowo. Komisja Rewizyjna nie wnosiła 
żadnych zastrzeżeń. 
 
Wynajem pomieszczeń: 
Wynajęto 2 razy pomieszczenie w Strażnicy na łączna kwotę 282,89 zł. wszystko zgodnie z 
zarządzeniem Burmistrza nr OR.0050.1.103.2016 r 
 
 Boguniewo: 



 Kwota funduszu 21610,18 zł wykorzystane 21609,18 tj. 100 % przyznanej kwoty 
 
Przeanalizowano złożony wniosek z dnia 18 września 2020 roku wraz z uzasadnieniem zaplanowanych 
przedsięwzięć uchwałą nr 2/09/2020 z dnia 18 września 2020 r  
Skontrolowano wszystkie przedstawione faktury do zaplanowanych  przedsięwzięć, ich opisy oraz 
zgodność zakupów względem uzasadnionych przedsięwzięć i wydatków. 
 
Fundusz sołecki zaplanowany, wydatkowany i rozliczony prawidłowo. Komisja Rewizyjna nie wnosiła 
żadnych zastrzeżeń. 
 
Wynajem pomieszczeń: 
Wynajęto 9 razy świetlicę wiejską w Boguniewie na łączna kwotę 1266,65 zł. Wszystko zgodnie z 
zarządzeniem Burmistrza nr OR.0050.133.2019 
 
 Cieśle: 
 Kwota funduszu 20833,50 zł wykorzystane 20818,90 zł tj. 99,93 % przyznanej kwoty 
 
Przeanalizowano złożony wniosek z dnia 23 września 2020 roku wraz z uzasadnieniem zaplanowanych 
przedsięwzięć uchwałą nr 01/2020 z dnia 23 września 2020 r oraz drugi wniosek z dnia 22 września 
2021 roku oraz uchwałę z nr 01.2021 roku dotyczących zmian w zaplanowanych przedsięwzięciach. 
Skontrolowano wszystkie przedstawione faktury do zaplanowanych  przedsięwzięć, ich opisy oraz 
zgodność zakupów względem uzasadnionych przedsięwzięć i wydatków. 
 
 
Fundusz sołecki zaplanowany, wydatkowany i rozliczony prawidłowo. Komisja Rewizyjna nie wnosiła 
żadnych zastrzeżeń. 
Wynajem pomieszczeń: 
 Brak, sołectwo nie posiada żadnych pomieszczeń nadających się do wynajmu . 
 
Obrady Komisji Rewizyjnej odbyły się planowo dnia 21.04.2022 roku o godz. 15.30 W Urzędzie 
miejskim w Rogoźnie pok. nr 20. 
 
Osoby uczestniczące w obradach : 
 
 Przewodniczący KR Krzysztof Nikodem 
 Wiceprzewodnicząca Ewa Wysocka 
 Członek Katarzyna Erenc Szpek 
  Skarbnik Gminy P. Irena Ławniczak 
  Protokołowała P. Anna Mazur 
 
   Komisja obradowała zgodnie z zaproponowanym i przegłosowanym jednogłośnie  porządkiem 
obrad. Jednogłośnie przyjęto protokół z poprzedniego posiedzenia, przedstawiono zebrane i 
skontrolowane materiały dotyczące wykorzystania Funduszy Sołeckich w sołectwach Pruśce, 
Boguniewo i  Cieśle wraz z wynajmami pomieszczeń. Komisja nie stwierdziła żadnych 
nieprawidłowości.   W punkcie wolne głosy,  pytanie zadane przez przewodniczącego Krzysztofa 
Nikodema pani Skarbnik dotyczące przekazywania środków z funduszy sołeckich kołom gospodyń 
wiejskich. 
Odpowiedź: w roku 2019 kiedy były planowane przedsięwzięcia w ramach funduszu sołeckiego i 
wspierane z nich koła gospodyń wiejskich nie były jeszcze jasno sprecyzowane przepisy zabraniające 
takich praktyk. Obecne przepisy jasno precyzują zakaz wspierania jakichkolwiek  stowarzyszeń a do 
takich zalicza się koła gospodyń. 
 



 

Ad. 7 Wolne głosy i wnioski. 
Brak 

Ad. 8 Zakończenie.      
Posiedzenie komisji zakończyło się o godz. 16:00, sporządziła Anna Mazur. 
 


